
(Översättning) 

TJÄNSTEINNEHAVARENS BEMÖTANDE MED ANLEDNING AV FÖRVALTNINGSKLAGAN ÖVER 
MÖTESPRAXIS OCH OFFENTLIGHET 

 

Med anledning av den förvaltningsklagan som klaganden Ted Bergman anfört vill jag framföra 
följande som tjänsteinnehavarens bemötande: Beredningstexten till stadsstyrelsen 17.6.2024 
ger en mycket heltäckande bild av händelseförloppet. Svaret på den ursprungliga begäran om 
uppgifter har fördröjts, men i övrigt har klagandens frågor och begäranden om utredningar 
besvarats på ett mycket heltäckande sätt under hela våren 2024.  

Jag vill också tillägga att arbetssituationen inom förvaltningen just vid tidpunkten för 
händelserna i februari-mars var mycket betungande, eftersom förvaltningschefen vid sidan av 
sin egen tjänst också skötte posten som stadsdirektör i sex månader. Denna begäran om 
uppgifter hade på grund av ett mänskligt misstag inte behandlats inom den föreskrivna fristen.  

När det gäller utarbetandet av ett PM kan det också konstateras att fritt formulerade 
anteckningar har i enlighet med 24 § i offentlighetslagen inte lämnats ut till klaganden, men att 
ett offentligt PM från tillställningen har utarbetats i enlighet med revisionsnämndens 
anvisningar och det har skickats till klaganden.  

 

Pargas 10.6.2024 

 

Hanna-Maria Grandell, förvaltningschef 
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